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                                   INTERPELACJA 

dotyczy: budowy drogi w ulicy Al. Sadowa w Książenicach.  

Zwracam się o ponowne przemyślenie i podjęcie decyzji dotyczącej 

budowy drogi w ww ulicy. Ulica Al. Sadowa jest ciągiem komunikacyjnym o  

długości 1900 mb łącząca ul. Mazowiecką w Książenicach z Owczarnią. 

Z radością przyjęliśmy zawiadomienie o rozstrzygnięciu przetargu i wyłonieniu  

wykonawcy inwestycji. Sądziłem jak również mieszkańcy, że droga będzie 

wybudowana do ul. Al. Dębowa na odcinku 1000 mb. 

Nie wiemy dlaczego jest wybudowany odcinek 610 mb do Firmy Duo-Tes , a 

budowa pozostałych 400 mb planowana jest płytach. Mieszkańcy proszą o 

wybudowanie tego odcinka drogi w asfalcie. 

Droga w ul. Al. Sadowej  od skrzyżowania z ul. Al. Dębową do Owczarni 

wybudowana została 3 lata temu w destrukcie o szerokości 5 m bez 

utwardzonych poboczy, która została zniszczona przez samochody ciężarowe 

wysokotonażowe. Przy ul.Al Sadowej prowadzi działalność duża Firma  Duo-

Tes, a w Urszulinie Firmy „CZARTER” , „MARKUS”, które generują duży ruch 

samochodów wysokotonażowych. Ponadto samochody z Milanówka, Podkowy 

Leśnej jeżdżą do trasy S 8, która jest dla tych użytkowników drogi trasą 

tranzytową. 

Prosimy o przychylenie się do prośby mieszkańców i wybudowanie całej drogi 

w ul. Al. Sadowej podobnej do inwestycji w ul. Al. Olszowej i Polnych Kwiatów. 

Właściwa realizacja budowy drogi w ul.AL .Sadowa wpłynie na poprawę 

wizerunku wsi i komfortu zamieszkiwania. 
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